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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Matolcsy György

a Magyar Nemzeti Bank elnökéhez,

,,Hány jelzáloghitellel kapcsolatban kezdeményeztek végrehajtást a pénzintézetek?" 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr!

A magyar pénzpiacon mindig jelentős részt képviseltek a jelzáloggal biztosított hitelek. Az elmúlt
években dinamikusan nőtt mind a szerződések darabszáma, mind a kihelyezett hitelösszeg, ezért

egyre több család otthona válik érintetté.

Minderre való tekintettel fontosnak tartom, hogy az Országgyűlés számára rendelkezésre álljanak a
legfrissebb adatok az ingatlanokat érintő hitelszerződések alakulásával kapcsolatban. E kérdés
fontosságára való tekintettel arra kérem a tisztelt Elnök Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Jelenleg mennyi, lakóingatlant terhelő jelzáloghitel van Magyarországon?

2. Ezek közül mennyit érint legfeljebb 90 napig terjedő, és mennyit érint 90 napot

meghaladó fizetési késedelem?

3. Hány lakóingatlant terhelő jelzáloghitel miatt kezdeményezett végrehajtás van ma

folyamatban Magyarországon?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2018.július 30.
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Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő (MSZP)
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